



CREATIVE GROWTH
EDUCATIONAL GROUP



Info@cge-group.com



Al Mazhar, Al Mazhar Markets, Dubai

About Us



About Us

CGE Group is a leading institution specializing in professional training, development, and qualification. We are dedicated to equipping individuals and organizations with the tools and knowledge to excel in a competitive and ever-evolving world. With a focus on quality, innovation, and practical application, CGE Group is transforming the future of professional education.

نبذة عنا

مجموعة CGE هي مؤسسة رائدة متخصصة في التدريب والتطوير والتأهيل المهني. نحن ملتزمون بتزويد الأفراد والمنظمات بالأدوات والمعرفة اللازمة للتفوق في عالم تنافسي ومتغير باستمرار. من خلال تركيزنا على الجودة والابتكار والتطبيق العملي، تعمل مجموعة CGE على تحويل مستقبل التعليم المهني.

Our Mission

Our mission is to empower individuals and organizations by providing world-class training and development programs that foster growth, enhance skills, and build sustainable success. We aim to create a lasting impact on the professional landscape, enabling our clients to achieve their goals and thrive in an increasingly dynamic environment.

Wintao

تتمثل رسالتنا في تمكين الأفراد والمنظمات من خلال تقديم برامج تدريب وتطوير رفيعة المستوى تعزز النمو، وتطور المهارات، وتبني النجاح المستدام. نسعى لخلق تأثير دائم في مجال التدريب المهني، مما يساعد عملائنا على تحقيق أهدافهم والتفوق في بيئة تتسم بالتغير المستمر.



Our Vision

We envision a future where every individual and organization has access to the skills, knowledge, and resources necessary to succeed. CGE Group aspires to be a catalyst for positive change in the world of professional development, helping shape the leaders and professionals of tomorrow.

رؤيتنا

نطمح إلى مستقبل يمتلك فيه كل فرد وكل مؤسسة المهارات والمعرفة والموارد اللازمة للنجاح. تسعى مجموعة CGE لتكون محركًا للتغيير الإيجابي في عالم التطوير المهني، من خلال المساهمة في تشكيل قادة ومحترفي المستقبل.

Our Services



Our Services

At CGE Group, we offer a wide range of training and development programs designed to meet the needs of professionals across various industries. Our services include:



We cater to both individuals and organizations, ensuring that our programs are tailored to provide real-world value and practical knowledge. Our expert team is committed to delivering training that not only meets current market needs but also anticipates future trends.

في مجموعة CGE، نقدم مجموعة واسعة من برامج التدريب والتطوير المصممة لتلبية احتياجات المحترفين في مختلف الصناعات. تشمل خدماتنا:



نحن نخدم الأفراد والمنظمات على حد سواء، مع ضمان تخصيص برامجنا لتوفير قيمة حقيقية ومعرفة عملية. يعمل فريقنا من الخبراء على تقديم التدريب الذي لا يلبي فقط احتياجات السوق الحالية، بل يتنبأ أيضًا بالاتجاهات المستقبلية.



CREATIVE GROWTH
EDUCATIONAL GROUP

